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Jindřich Kulhavý: Pach války je cítit všude, agresivita
části společnosti stoupá…
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Slovo válka znamená událost spojenou s bojem. A v posledních dnech

je zmiňována příliš často, přestože jejím průvodním jevem je vždy

lidské neštěstí. Ti, kdo o ní mluví nejvíce, se dle všeho ukájí nad

možností našeho zapojení do střetu s Rusku federací. Kdo byl na

vojně a zažil společné cvičení s příslušníky tehdy Sovětské armády,

dopředu ví, že to se vyhrát asi nedá. Navíc většina z nás by ani

nenašla důvod, proč to dělat.

  Válka mívá více front. Začněme naší vnitrostátní. Nějakým

způsobem se ostrý náboj objevil ve schránce u Babišů a byl jako

výstraha adresován Monice Babišové. Podobný vzkaz většinou

znamenal v některých oblastech světa rozsudek smrti nad dotyčnou

osobou. V naší zemi to vypadá spíše na provokaci. Můžete se

zamýšlet nad tím, koho tím lze poškodit a komu to přinese pomoc,

navíc v době prezidentské kampaně. Takže si o tom můžeme myslet

cokoliv a doufat, že tu někdo nepřebírá ,,móresy“ sicilské mafie a

paní Babišová zůstane nedotčena. Protibabišovské tažení však

pokračuje i jinde. Expremiér se dostal pod tlak davu v Jablonci, když
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směřoval na svůj mítink pořádný na místním náměstí. Podle určitých

indicií se mu do cesty postavili předpřipravení nespokojení odpůrci,

takže se na samotné setkání se svými voliči nedostal.

Zarážející je organizovanost oponentů Babiše i podporovatelů

generála Pavla, což na dálku zapáchá odérem Milionu chvilek pro

demokracii nemajícího s demokracií nic společného, snad mimo

svého názvu. Přidejme radikalizaci Pavlových obdivovatelů a médii

zkreslené informace o jeho mítincích pod vlajkami NATO a EU,

kterých se zdaleka neúčastní jen jeho skalní příznivci, ale dostavují se

i kritici, o nichž se mlčí. Nicméně dosavadní předvolební stav lze

nazvat mediálním a politickým honem výhradně na Babiše. Politická

kultura se vytratila a přebíráme americký způsob štvavé kampaně. A

dost možná i počítání hlasů podobné tomu, po kterém vyhrál

dementní stařík Biden .

Začali jsme slovem válka. O té hovoří jak naši vládní úředníci, tak i

europoslanec Zdechovský, nakonec i Petr Pavel. Už nejde jen o

neustále omílanou podporu Ukrajiny a hysterického sluhy

amerických Demokratů Zelenského či vyzbrojování ukrajinských

jednotek. Konečně došlo i na slova mnohých ,,dezolátů a

dezinformátorů“ již dříve předpovídajících brzký nedostatek živých

Ukrajinců v bojové linii, což je kontrast proti tomu, jak o úspěších UA

hovoří velká média. Jako protiváha proukrajinských živlů se v sobotu

sešli odpůrci politiky Fialy na Václavském náměstí, aby dali najevo

nespokojenost s ukrajinizací společnosti a ekonomikou tvořenou naší

vládou. Organizátorem byl Ladislav Vrábel. Skončilo to incidentem

spojeným s potřísněním Vrábela žlutou a modrou barvou jistými

fanatiky, což policie ignorovala, aby nakonec samotného Vrábela

zatknula a odvedla k výslechu. Důvodem má být jakási

,,dezinformace“ šířená již dříve, spíše šlo však o divadlo a

zastrašování organizátora takovýchto akcí. Té loňské poslední se

účastnilo mnohem méně lidí, takže je dost možné, že Vrábelova

hvězda hasne. Důvodů je více, už udělal pár chyb. Nicméně je jedním
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z bojovníků za právo volného projevu, svobodu slova a názoru. Proti

tomu vede válku jak Evropská komise, tak i Rakušanovo Ministerstvo

hrůzy.

Vraťme se k Ukrajině. Na jejím východu se bojuje od roku 2014

poměrně dost tvrdě a už rok jsou boje intenzivnější a rozsáhlejší.

Ztráty Ukrajinců jsou veliké a v pohotovosti je drží už jen zbraně od

EU a USA. Války chtiví politici dělají vše pro vyvolání skutečné

3.světové války. Ruské zásoby nerostného bohatství jsou natolik

lákavé, že se Západ neštítí ničeho. Zatím umírají na jeho straně jen

Ukrajinci a zahraniční žoldnéři, nicméně se blíží doba, kdy bude

snaha poslat na bojiště nové lidi především ze Střední Evropy. Slovo

mobilizace se tak i u nás skloňuje stále častěji, v určitém smyslu o ní

mluví i Petr Pavel. O tom, že je ministryně obrany Černochová

krvežíznivý blázen a lidé z vlády kolem ní také, o tom nelze

pochybovat. Ale že se tak vyjadřuje i dosud nezvolený kandidát na

prezidenta, to je alarmující. Ptáte li se proč, tedy proto, že má tolik

potencionálních voličů, kterým nevadí, jaké důsledky války přináší.

Přitom, než bychom se přidali Polákům, Ukrajincům a Pobaltským

republikám, bylo by možná po boji. Rusové disponují přesnými

raketami schopnými nám tu naší krásnou zemi rozstřílet, aniž by se

posadili do tanku. Navíc si velká část občanů České republiky myslí,

že k tomu mají už nyní dost oprávněných důvodů. Bohužel, pokud to

k nám Rusové pošlou, budeme si těžko označovat místa, kterým se

mají vyhnout, protože v nich žijí lidé nepřející si žádný spor

s Východními Slovany.

Každopádně můžeme jen doufat, že se Rusové soustředí jen na

vhodné cíle. Tedy vojenské prostory, zbrojovky, vládní budovy a

ministerstva. Jistotou je, že první, kdo by skryl do zahraničí, jsou

mobilizaci připravující politici. Nahnat naše děti do války mohou

nechat jen ignoranti podporovaní například Řeporyjcem Pavlem

Novotným, případně tupým davem voličů Petra Pavla. Zdá se, že

riziko následků chování vlády si voliči generála jaksi neuvědomují.

Proč bychom měli válčit my, když první na ukrajinskou frontu by
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měli jít především samotní Ukrajinci žijící u nás? Znova tedy

opakujeme. Válka na Ukrajině není naší záležitostí, není naší

potřebou a ani povinností umírat za anglosaské zájmy, nacistickou či

liberální ideologii. Své syny a dcery chceme vidět žít, sportovat,

vzdělávat se a pracovat pro blaho naší země. Zmanipulované války

chtivé mládeži vzkazujeme, že skutečné zbraně způsobují mnohem

větší škody, než znají mladí z počítačových her, béčkových filmů a

mediální masáže. Z toho všeho vyplývá jediné. Je třeba se vzepřít

idiocii prezentované českou vládou toužící zatáhnout nás do války.

Začít musíme nezvolením Petra Pavla prezidentem. Jinak

dopadneme špatně. Vy snad své syny do války za cizí zájmy pustíte?

Tady nejde o vítězství Babiše, ale o prohru Petra Pavla a

sebedestrukčního systému, který představuje.

Jindřich Kulhavý
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